
Noten berget oss i vinter! 

 
— Jeg har alltid sett på nota som en forbannelse på 

Lofothavet, men i år har den sannelig vært en velsignelse, 

ihvertfall for oss og hadde vi ikke hatt nota i år så hadde 

vi heller ikke hatt verken røyk eller mat på hjemturen. 

Det er skipper Bjarne Rokstad på «Gisund» av Lenvik 

som kommer med denne noe overraskende erkjennelse til 

en juksafisker å være. 

— Jo. du forstår det, sier Rokstad, at han notskipper- 

en vi hadde på Lofothavet i år, han var min santen en 

grepa kar. En dag han hadde fått et bra kast ble vi spurt 

om vi ville hjelpe til med å berge noe av fangsten, og 

selvfølgelig gjorde vi det. Og som takk for strevet fikk vi 

over 600 kilo fisk og det ble noe over 700 kroner det. Og i 

år hadde jeg heller ikke inntrykk av at nota skremte fisken, 

men det var vel bare fordi det var en notbåt på havet det. 

— Men ellers? 

— Ellers har det gått dårlig. 

Det var bedre i fjor. Men vi har ikke tap, vi klarer oss 

sånn akkurat, skulle jeg tro men det kan vi takke nota for. 

Enkeltfiskerne derimot har gjort det gått i år og det er 

ikke uvanlig med lotter på mellom 7000—8000 kroner, og 

det er bra for en Lofotsesong, det mener nå ihvertfall jeg. 

Men for noen dager siden hadde vi 100-års jubileum 

ombord på båten min. Det var Thor Stein Bårdsen og 

Thordmod Kjellstad samt meg selv som fylte år og 

tilsammen ble det 100 år. Det feiret vi med bløtkake og 

knask da, vet du. Nå skal vi se om vi ikke kan få rasket 

sammen noe fisk til en konekasse til hjemferden, men det 

blir ikke før over påske. 



 
 

Bjarne Rokstad: 

”Nota har alltid vært en forbannelse, men i år ble den en 

velsignelse for oss.” 

 

 

 

 

Lofotposten 09.04. 1963. 

OCR-Lenvik Museum 2010. 

KR. 


